
Protokół nr 19/20
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, 

które odbyło się w dniu 18 listopada 2020 r.

Rozpoczęcie posiedzenia: godz. 09:00, sala nr 211 Urzędu Miejskiego w Słupsku, z wyko-
rzystaniem środków komunikowania się na odległość.

W posiedzeniu wzięli udział:
1. Kamil Bierka
2. Tadeusz Bobrowski
3. Kazimierz Czyż
4. Wojciech Gajewski
5. Bożena Hołowienko
6. Łukasz Jaworski
7. Ryszard Kruk – Z-ca Przewodniczącej Komisji
8. Małgorzata Lenart – Przewodnicząca Komisji
9. Mirosława Sagun-Lewandowska
10. Piotr Skowroński
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Lista obecności pracowników sa-
morządowych stanowi załącznik nr  2 do niniejszego protokołu.)

1. Sprawy regulaminowe.
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart otworzyła obrady oraz przywitała 

wszystkich uczestniczących w posiedzeniu  w sali obrad oraz zdalnie.
Następnie przypomniała, że radni otrzymali proponowany porządek obrad  11 listopada 
2020 r. oraz zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie jego zmiany.
(Projekt porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.)
W związku z tym, że  wniosków nie zgłoszono, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie przyjęcie porządku obrad.

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
BRAK GŁOSU (1)
Bożena Hołowienko

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, przyjęła nw. porządek 
obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja Prezydenta Miasta Słupska o stanie realizacji zadań oświatowych Mia-

sta Słupska w roku szkolnym 2019/2020.
3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy bieżące.

W dalszej części, Przewodnicząca Komisji przypomniała, że wraz z materiałami 
radni otrzymali protokół z poprzedniego posiedzenia oraz zapytała, czy są do niego 
uwagi.
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W związku z brakiem uwag, poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia, 
które odbyło się 21 października 2020 r.

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, jednogłośnie 
przyjęła ww. protokół.

ad pkt 2.   Informacja Prezydenta Miasta Słupska o stanie realizacji zadań oświatowych   
Miasta Słupska w roku szkolnym 2019/2020.

(Informacja stanowi materiał  na sesję Rady Miejskiej w Słupsku w dniu 25 listopada 
2020 r., znak BRM-IV.0002.11.2020.)

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Słupska w roku szkolnym 
2019/2020 przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.
Ponadto dodała, iż w stosunku do poprzedniego roku liczba uczniów zwiększyła się o 388,
jak również wzrosła liczba oddziałów. Wyjaśniła, że porównanie od strony finansowej 
jest trudne, ponieważ  rok szkolny dotyczy po części dwóch lat budżetowych.
Następnie Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart otworzyła dyskusję, jednocześnie 
prosząc o przedstawienie prognozy na nowy rok szkolny dot. dwóch słupskich szkół, 
które mają najmniejszą liczbę uczniów (SP nr 9 i 11).
W odpowiedzi Anna Sadlak przypomniała, że z przedstawionej wcześniej diagnozy 
wynika, że do 2025 roku SP nr 11 będzie docelowo wypełniona. Podobnie SP nr 9,
co wynika z analizy obwodów tej szkoły. Za kilka lat, biorąc pod uwagę warunki 
lokalowe, będzie szkołą w pełni obciążoną.
Ponadto, Przewodnicząca Komisji poprosiła o przestawienie informacji nt. nauki zdalnej 
i ewentualnych problemów z tym związanych.
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak odpowiedziała, że w pojawiające się problemy 
są na bieżąco rozwiązywane, wspólnie z dyrektorami szkół.
Po zamknięciu dyskusji, Przewodnicząca Komisji, poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
ww. informacji.

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
BRAK GŁOSU (1)
Tadeusz Bobrowski

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania zaopiniowała 
pozytywnie informację Prezydenta Miasta Słupska o stanie realizacji zadań oświatowych 
Miasta Słupska w roku szkolnym 2019/2020.

ad pkt 3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
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- opinia dot. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia
z Gminą Ustka w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych 
(druk nr 25/9),
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.
Głosów w dyskusji nie było.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie,  
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Miasto Słupsk  (druk nr 25/10),

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.
Przypomniała, że do projektu uchwały został dołączony protokół uzgodnień
i rozbieżności w związku z koniecznością skonsultowania projektu Regulaminu
ze związkami zawodowymi.
W dyskusji głos zabrał: radny Tadeusz Bobrowski.
Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania, większością głosów,  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Małgorzata Lenart, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Kruk
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Gajewski, Mirosława Sagun-Lewandowska

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta Słupska
z organizacjami pozarządowymi na lata 2021 – 2025” (druk nr 25/6),

Projekt uchwały przestawiła Dyrektor Wydziału Współpracy i Promocji Beata 
Macedońska.
Zgłoszeń do dyskusji nie było.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie,  
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
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ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Słupska
z organizacjami pozarządowymi na 2021 rok  (druk nr 25/7),

Projekt uchwały przestawiła Dyrektor Wydziału Współpracy i Promocji Beata 
Macedońska.
Zgłoszeń do dyskusji nie było.
Na prośbę Przewodniczącej Komisji, Pani B.Macedońska poinformowała radnych
o rozpoczęciu kolejnej edycji budżetu obywatelskiego, które z uwagi na pandemię 
odbywa się w całości drogą internetową.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, większością 
głosów,  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr 
Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Łukasz Jaworski

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok 
(druk nr 25/12),

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk.
W dyskusji głos zabrał: radny Wojciech Gajewski, który zapytał o ośrodki na zakup 
oprogramowania do obsługi pracowniczych planów kapitałowych, w szczególności czy 
będzie on zakupiony na potrzeby pracowników Urzędu, czy będzie wykorzystywany na 
potrzeby jednostek.
Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta informując, że planowany zakup dotyczy obsługi 
pracowników Urzędu Miejskiego w Słupsku.
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart zaapelowała o pozytywne ustosunkowanie się 
do proponowanej zmiany dot. „Mceku” oraz Parku Wodnego „Trzy Fale”.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania, większością głosów,  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
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WSTRZYMUJĘ (2)
Tadeusz Bobrowski, Ryszard Kruk

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok 
(druk nr 25/13),

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk.
Zgłoszeń do dyskusji nie było.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, większością 
głosów,  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ (2)
Tadeusz Bobrowski, Ryszard Kruk

ad pkt 4. Sprawy bieżące.

- pismo rodziców, zawodników i sympatyków AML Słupsk LKS Fenix Słupsk z 26 
października 2020 r. oraz odpowiedź Dyrektora Słupskiego Ośrodka Sportu
i Rekreacji w Słupsku z 12 listopada br.,

(Pierwsze z ww. pism stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, drugie – stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.)

Pełnomocnik Prezydenta Miasta Słupska ds. Sportu Rafał Szymański wyjaśnił, że sytuacja 
nałożenia się terminu treningu lekkoatletów oraz meczu piłki nożnej była incydentalna
i została niezwłocznie wyjaśniona na spotkaniu zorganizowanym w siedzibie  SOSiR,
na którym omówiono zasady wzajemnej współpracy. Zasady te zostały przedstawione
w odpowiedzi Dyrektora jednostki z 12 listopada br.

W dyskusji udział wzięli: Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart, radny Łukasz 
Jaworski.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku po wysłuchaniu wyjaśnień 
Pełnomocnika Prezydenta Miasta ds. Sportu, w drodze dyskusji, przyjęła do wiadomości  
pismo rodziców, zawodników i sympatyków AML Słupsk LKS Fenix Słupsk z 26 
października 2020 r. wraz z odpowiedzią Dyrektora Słupskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji
w Słupsku z 12 listopada br. 

- zaopiniowanie wniosku o nadanie nazwy skwerowi imienia Krzysztofa Komedy,

Wniosek przedstawiła Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk.

Przewodnicząca Komisji Edukacji Małgorzata Lenart zwróciła się o pozytywne 
zaopiniowanie wniosku.
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Głos również zabrał Pełnomocnik Prezydenta Miasta Słupska ds. Sportu Rafał Szymański, 
który przypomniał o koncercie Krzysztofa Komedy w Słupsku w 1956 r. - jednym
z pierwszych regularnych koncertów.

Radny Kazimierz Czyż, przypomniał o wniosku Komisji Edukacji z poprzedniej kadencji
o nadanie nazwy jednej z ulic słupskich imienia Johna Lennona.

W odpowiedzi, Dyrektor Wydziału Izabela Bonk poinformowała, że wniosek o nadanie 
ww. nazwy był procedowany w chwili nadawania nazw ulicom przy słupskim ringu i nie 
uzyskał akceptacji. Zaznaczyła, że nie wpłynął kolejny wniosek w tej sprawie, ponadto 
przypomniała, że wg Regulaminu osoba powinna mieć zasługi dla Miasta Słupska, bądź 
naszego kraju.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
zaopiniowała pozytywnie wniosek o nadanie nazwy skwerowi imienia Krzysztofa Komedy.

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
BRAK GŁOSU (1)
Bożena Hołowienko

- zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Stypendialnego dla
studentów Akademii Pomorskiej w Słupsku pochodzących z miast partnerskich 
Słupska,
(Sprawa BRM-IV.0003.1.11.2020)
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak. Przypomniała,
że z wnioskiem o wsparcie finansowe studentów pochodzących z miast partnerskich 
Słupska, zwróciła się do Prezydenta Miasta Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata 
Chrzanowska, prosząc jednocześnie, aby przed przedłożeniem projektu uchwały Radzie, 
przekazać go Komisji Edukacji pod dyskusję.
W uzupełnieniu uzasadnienia projektu uchwały, Dyrektor Wydziału A.Sadlak 
poinformowała, iż ustaliła, że w Słupsku jest 54 studentów z Białorusi, w tym 34
z Grodna. Wyjaśniła, że są stypendia fundowane przez Akademię Pomorską studentom 
posiadającym „Kartę Polaka” i jest ich około 50%. W ramach tych stypendiów studenci 
mogą otrzymywać zapomogi do 2.000 zł, stypendia socjalne w wysokości ok. 1000 zł 
miesięcznie, mają dopłaty do akademika w przypadku kiedy występuje 
niepełnosprawność, ponadto są dwa programy ministerialne, z których Uczelnia posiada 
łącznie 10 miejsc, dodatkowo Urząd Marszałkowski finansuje naukę języka polskiego.
Następnie Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.
W dyskusji głos zabrali radni: Wojciech Gajewski, który zaproponował określenie w 
projekcie uchwały minimalnej kwoty stypendium, Małgorzata Lenart, która zapytała o 
skutek finansowy podjęcia takiej uchwały, Łukasz Jaworski wyrażając swoją negatywną 
opinię nt. wysokości stypendium.
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak wyjaśniła, że przyjmując kwotę stypendium w 
wysokości 1.000 zł miesięcznie, wydatek roczny dla Miasta wyniesie ok. 300.000 zł. 
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart zaproponowała zastanowienie się nad formą 
pomocy w mniejszej skali wydatków np. w formie stypendium za wyniki w nauce dla 
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studentów w gorszej sytuacji finansowej lub inną formą pomocy, np. umożliwienie 
podjęcia pracy zleconej na rzecz Miasta. Zaproponowała powołanie zespołu, który 
wypracuje i zaproponuje na posiedzeniu Komisji w grudniu inne rozwiązanie w  zakresie 
pomocy studentom.
Przewodnicząca Komisji powiedziała, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu uzna, że jej 
propozycja uzyskała akceptację Komisji.

Na wniosek radnego Tadeusza Bobrowskiego, propozycja Przewodniczącej Komisji została
poddana pod głosowanie.

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Kamil Bierka, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr 
Skowroński
PRZECIW (1)
Kazimierz Czyż
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Tadeusz Bobrowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania, większością głosów przełożyła wyrażenie opinii nt. projektu uchwały
w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Stypendialnego dla studentów Akademii 
Pomorskiej w Słupsku pochodzących z miast partnerskich Słupska, a także 
przedstawienie alternatywnych, wypracowanych przez zespół radnych, innych form 
pomocy, generujących mniejszą kwotę wydatków z budżetu Miasta, na posiedzenie 
Komisji w grudniu br.

- zapoznanie się z informacją nt. reorganizacji Słupskiego Ośrodka Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych,

Zastępca Miasta Słupska Marta Makuch poinformowała, że rozpoczęcie procesu i dyskusji 
nt. przekształcenia SORPA, miało związek z wynikami Diagnozy Społecznej przyjętej
w 2019 r. i potrzebami mieszkańców. Przypomniała, że SORPA funkcjonuje głównie jako 
izba wytrzeźwień z 22 miejscami, natomiast Diagnoza i czas pandemii pokazały,
że funkcję należy uzupełnić. Poinformowała, że po dyskusji Zespołu powołanego do tego,
aby zarekomendować sposób reorganizacji jednostki (przedstawiciele Urzędu, Rady 
Miejskiej w Słupsku, Policji, Szpitala i MOPR-u), wypracowane zostało rozwiązanie, które
uzupełni system o wsparcie dla osób bezdomnych nietrzeźwych. W dalszej części 
wypowiedzi powiedziała, że proponuje się przekształcenie SORPA w instytucję która 
będzie realizowała 4 funkcje: dziennej świetlicy czynnej od 8.00 do 20.00, ogrzewalni 
dla osób bezdomnych czynnej od 20.00 do 8.00, łaźni oraz izby wytrzeźwień z 12 
miejscami. Zaznaczyła, że wszystkie zainteresowane instytucje wyraziły pozytywną 
opinię nt. przekształcenia.
Ponadto wyjaśniła, że jeżeli Rada wyrazi zgodę, to ww. zadania zostaną przekazane
do realizacji organizacji pozarządowej wyłonionej w drodze konkursu. Planowany  koszt 
przekształcenia to 200.000 zł. Pracownicy SORPA otrzymali zapewnienie, o możliwości 
kontynuacji umowy o pracę w nowym podmiocie.

Zgłoszeń do dyskusji nie było.
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Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku przyjęła do wiadomości informację Zastępcy 
Miasta Słupska Marty Makuch w ww. sprawie.

Na tym porządek obrad został zrealizowany. 
Przewodnicząca Komisji zamknęła obrady.
Zakończenie posiedzenia: godz. 11.00.
Protokół sporządziła:
Ilona Czechowicz
inspektor BRM

Przewodnicząca Komisji Edukacji

Małgorzata Lenart
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	- pismo rodziców, zawodników i sympatyków AML Słupsk LKS Fenix Słupsk z 26 października 2020 r. oraz odpowiedź Dyrektora Słupskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Słupsku z 12 listopada br.,

